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Context 

De heer De Meijer van de fractie Water Natuurlijk heeft in de Rondvraag van de VV twee 

vragen gesteld over het peilbeheer Reeuwijkse plassen. 

 

Vraag 1: 

De heer De Meijer heeft vernomen dat het peil in de Reeuwijkse plassen op dit 

moment al een aantal weken NAP minus 2,30 m is in plaats van  NAP minus 2,22 m. 

(het vastgestelde polderpeil). De vraag is of dit klopt, en zo ja, waarom het zo is. En 

of het voor het hele plassen gebied geldt. 

 

Antwoord:  

Het in het peilbesluit van 2004 vastgestelde polderpeil is NAP minus 2,22m. In het 

kader van de landelijke herziening van het NAP is het peil met 2 cm bijgesteld. 

Daaarmee geldt voor het Reewijkse Plassengebied een polderpeil van NAP minus 

2,24m. Bij de peilhandhaving wordt al decenia een marge gehanteerd van plus en 

min 5 cm. Dit betekent dat het peil op de plassen kan fluctueren tussen NAP minus 

2,19m en NAP minus 2,29m. 

Het peilbeheer op de Reeuwijkse Plassen wordt zodanig uitgevoerd dat het 

gebiedseigen water zoveel mogelijk wordt geconserveerd.   

In verband met de obstructie in de Oude Rijn als gevolg van het kraanincident in 

Alphen aan den Rijn zijn de peilen in het gehele gebied van Rijnland – en dus ook in 

het Reeuwijkse Plassengebied -  in de maanden augustus en september zoveel 

mogelijk aan de onderkant van de beheersmarges gehouden. (Het doel was om een 

zo groot mogelijke buffer te hebben om eventuele zware neerslagsituaties op te 

kunnen vangen.  

Feitelijk heeft het peil bij het meetpunt “Oude Tol” (dit punt is representatief voor het 
gehele plassengebied) niet lager gestaan dan NAP minus 2,29m.  
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Normaalgesproken zou onder invloed van neerslag in de maand oktober het peil weer 

oplopen tot het normale niveau. De maand oktober is echter erg droog gebleven en 

er is niet meer water ingelaten dan strikt noodzakelijk. 

 

Vraag 2: 

Voorts vroeg de  heer De Meijer zich af waarom er geen recente peilmetingen meer 

op de site staan.  

 

Antwoord:  

De metingen die door ingelanden in het project Participatieve Monitoring worden 

gedaan, worden na validatie direct op de site geplaatst. Het animo onder deelnemers 

is echter aardig geslonken, waardoor er minder recente data beschikbaar is. 

Voor actuele informatie over de waterpeilen kan beter gebruik worden gemaakt van 

de algemene site van Rijnland: 

http://rijnland.webgispublisher.nl/Viewer.aspx?map=rijnland_waterpeilen&profileNa

me=Widget   
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